
Společné zasedání  VV, OR, OKRR, starostů  a  velitelů  okrsků  OSH  

Klatovy, konaná  dne  26. 3. 2024  v  kavárně  hotelu  Rozvoj  v Klatovech 
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 

 

N Á V R H    N A    U S N E S E N Í 

xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 

 

schvaluje 

 
36/24. Zapisovatele zápisu – Ing. Ivana Trusková    -     29  hlasů pro. 

37/24. Ověřovatele zápisu: Milan Klečka, Stanislav Král -     29  hlasů pro. 

38/24. Skrutátory porady a to: vedoucí Bc. Petru Pytlovou DiS., 

            Blanku Hrachovou, Mgr. Libuši Chaloupkovou,  

Marii Kořínkovou, DiS.      -     29 hlasů pro. 

39/24. Program dnešního jednání        -     29 hlasů pro.     

40/24. Hospodaření OSH za rok 2023     -     29 hlasů pro, 

41/24. Návrh na usnesení       -     29 hlasů pro. 

 

 

ukládá 

 
11/24. Starostům  okrsků  předat  všechny  materiály, které  dnes  na  jednání obdrželi,  jednotlivým  sborům  

a  okrskům  a  to: 

- Zpravodaj OSH č. 1/2024 – umístěn na stránkách OSH, 

- Přihlášky na soutěže, 

- Startovní listinu, 

- Pozvánky pro postupující z okrskových kol do obvodových kol, 

- Organizační zabezpečení soutěže žen a požárního sportu, 

- Členské průkazy do sborů. 

 

 

bere na vědomí 

 
 99/24.  Diskusní příspěvek starosty města Klatovy Mgr. Rudolfa Salvetra. 

100/24. Diskusní příspěvek ředitele HZS PLK ÚO Klatovy plk. Ing. Aleše Bucifala, který přednesl        

Bohumír Bucifal, DiS. 

101/24.  Diskusní příspěvek Jana Látky a náměstka starosty KSH Josefa Veitha. 

102/24.  Kontrolu plnění úkolů z usnesení z posledního společného zasedání, kterou provedl starosta OSH  

              p. Jaroslav Šimáček. 

103/24.  Zprávu starosty OSH p. Jaroslava Šimáčka o činnosti VV OSH od posledního společného zasedání 

k dnešnímu dni. 

104/24.  Zprávu vedoucího ORR nám. starosty OSH p. Josefa Nohy o činnosti ORR. 

105/24.  Zprávu vedoucí ORŽ pí. Marie Kořínkové, DiS., o činnosti ORŽ. 

106/24.  Zprávu náměstka starosty OSH a ved. ORM Bohumíra Bucifala DiS., o činnosti ORM.  

107/24.  Zprávu vedoucí ORP pí. Ivany Truskové o činnosti ORP.  

108/24.  Zprávu ved. OROO p. Alberta Jíry o činnosti OROO.  

109/24.  Zprávu předsedy OKRR p. Václava Laška o čerpání rozpočtu za r. 2023 a zprávu o činnosti OKRR.  

110/24.  Seznámení se Zpravodajem OSH č. 1/2024, které provedl starosta OSH  p. Jaroslav Šimáček. 

111/24.  Seznámení s materiály určenými pro okrsky a pro jednotlivé sbory, které provedl starosta OSH p. 

Jaroslav Šimáček. 

112/24. Zprávu starosty OSH p. Jaroslava Šimáčka za Aktiv zasloužilých hasičů. 

113/24. Zprávy v bodě různé, které přednesl starosta OSH p. Jaroslav Šimáček. 

114/24. Diskusní příspěvek náměstka starosty OSH p. Josefa Nohy, p. Jana Látky, dotaz p. Jedličky a 



odpověď náměstka starosty OSH p. Josefa Nohy, diskusní příspěvek p. Alberta Jíry, p. Pavla Bači, 

p. Pangerla a reakce starosty OSH p. Jaroslava Šimáčka. 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

 

 

 

……………………………..….    ………….……………………... 

 Stanislav Král                       Milan Klečka 

 

 

Zapsala: Ing. Ivana Trusková      V Klatovech dne 26. 3. 2024 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Z Á P I S 

 

ze společného zasedání členů VV, OR, OKRR, starostů a velitelů okrsků OSH 

Klatovy, která se konala dne 26. 3. 2024 v kavárně hotelu Rozvoj v Klatovech. 
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 

 

Společné zasedání zahájil a řídil nám. starosty OSH p. Josef  Noha. Přivítal všechny přítomné členy a hosty. 

Zastupitele Plzeňského kraje p. Jana Látku, p. Josefa Veitha náměstka starosty KSH, p. Jaroslava Šimáčka 

starostu OSH, náměstky starosty OSH, vedoucí OR OSH, p. Václava Laška předsedu KKRR. Plk. Ing. Aleš 

Bucifal, ředitel ÚO Klatovy HZS PLK se omluvil a jako svého zástupce pověřil Bohumíra Bucifala, DiS. 

Poté následovalo uctění památky zemřelých členů minutou ticha povstáním. Starosta města Klatovy Mgr. 

Rudolf Salvetr byl po svém příchodu také přivítán.  

 

Následovala volba skrutátorů. Navrženy a schváleny byly: Bc. Petra Pytlová, DiS., jako vedoucí, dále pí. 

Blanka Hrachová, Mgr. Libuše Chaloupková, a Marie Kořínková, DiS.. Dalším bodem byla volba 

zapisovatele a ověřovatelů zápisu. Zapisovatelem byla navržena a zvolena pí. Ivana Trusková, ověřovatelé 

zápisu byli navrženi  a zvoleni pp. Stanislav Král a Milan Klečka. Dále nám. starosty OSH p. Josef  Noha 

seznámil přítomné s programem zasedání. Poté nechal o programu hlasovat. Program byl schválen. 

 

Jako první svůj příspěvek přednesl starosta města Klatovy Mgr. Rudolf Salvetr, který pozdravil naše 

společné zasedání. Popřál, aby program našich sborů se podařilo uskutečnit a zmínil oslavy SDH Klatovy, 

které se uskuteční dne 8. 6. 2024 a budou spojené s republikovým setkáním parních stříkaček. Na tuto 

oslavu jménem města Klatovy pozval všechny přítomné a popřál hodně zdraví a poděkoval za činnost. 

Především za činnost s dětmi. Následoval příspěvek zastupitele Plzeňského kraje p. Jana Látky, který 

poděkoval za pozvání a za činnost všech sborů. Popřál hodně úspěšných oslav a vzpomněl na úspěchy i 

domažlického okresu. Další byl příspěvek náměstka starosty KSH p. Josefa Veitha, promluvil o činnost 

KSH za minulý rok a o připravovaných akcích. Promluvil o schváleném rozpočtu a konstatoval, že kdyby 

KSH nedostalo dotace, nebylo by možné pořádat krajské soutěže. Shromáždění v Dobřanech proběhlo a 

vše bylo domluveno, promluvil i o spolupráci s Karlovarským krajem. Poděkoval za pozornost.  

 

Bohumír Bucifal, DiS., jako pověřený ředitelem HZS PLK ÚO Klatovy, promluvil o  dotaci „Podpora 

JSDH obcí Plzeňského kraje v roce 2024“, která byla opětovně otevřena dne 1. 3. 2024 ze strany Plzeňského 

kraje. V této dotaci je možné si zažádat o nákup nové přenosné motorové stříkačky.  Promluvil o některých 

certifikacích stříkaček – je určena pro JPO V podpora z PK bude 50 % z celkových nákladů skutečně 

vynaložených  a max. výše je 150tisíc Kč. Na dotaci PK alokoval přímo na stříkačky 3 mil. Kč, což znamená 

při dotaci 150 tisíc Kč cca 20 ks stříkaček. Do včerejšího dne se zatím přihlásilo jen 5 zájemců  o dotaci 

z řad obcí zřizujících jednotku kategorie JPO V.  Upozornil, aby zájemci apelovali na své zřizovatele a 

v případě zájmu si ještě žádost podali. Konec žádostí o dotaci je k 31. 3. 2024. Jinak popřál hodně úspěchů 

do akcí a hodně štěstí.  

 

Následovala kontrola plnění úkolů z usnesení z posledního společného zasedání, které provedl starosta 

OSH p. Jaroslav Šimáček. Veškeré body byly splněny.  

 

Dále starosta  OSH p. Jaroslav Šimáček seznámil s činností VV. Promluvil o veškeré práci a činnostech, 

které VV projednával a schvaloval. Promluvil o vydání Zpravodaje č. 1/2024 a jeho obsahu a všech 

uvedených informacích. Promluvil i o letošním prvním jednání VV a dále i o plesu. Všechny akce byly 

řádně zajištěny a organizovány. Na letošní rok jsou naplánována ještě 4 jednání. Poděkoval za pozornost.  

 

Následovala zpráva vedoucí ORŽ p. Marie Kořínkové, DiS.. Odborná rada žen se schází dle plánu práce. 

Podílely se na přípravě okresního plesu a začaly plánovat a připravovat vyřazovací kolo žen, které bude 

v Žichovicích.  

 

Informace z ORP podala Ing. Ivana Trusková, vedoucí ORP. Proběhlo vyhodnocení okresního kola PO 

očima dětí a mládeže 2024, byly vybrány nejlepší práce a ty byly zaslány na KSH. Ocenění za první tři 



místa budou předána na hotelu Rozvoj 7. 5. 2024 od 17. hodin, všichni ocenění budou osloveni kanceláří 

OSH. V současné době jsou naplánovány dva termíny zkoušek pro získání odbornosti Preventista II a III. 

Sušice – 26. 4. 2024 a Klatovy 12. 4. 2024. 

 

Následovala zpráva z OROO, kterou přednesl její vedoucí p. Albert Jíra. Rada se schází společně s ORP. 

Promluvil o spolupráci těchto dvou rad. Promluvil o odstupujícím vedoucím KOROO. Navržen byl za nás 

pan Dufala z Velhartic. Proběhl seminář v České Třebové, kde se náš zástupce zúčastnil.  

 

Za ORM podal informace její vedoucí náměstek starosty OSH p. Bohumír Bucifal, DiS. Promluvil o 

činnosti. 24. 2. 2024 proběhl v Kašperských horách zimní sraz, kterého se zúčastnilo cca 700 účastníků – 

91 hlídek. Čeká nás 11. 4. 2024 školení vedoucích MH – seznámení s novinkami. 11. 5. 2024 proběhne v 

Sušici dorost a běh na 60 metrů. 25. května  2024 v obci Rabí se bude konat Plamen, zatím v řešení, zda 

neuskutečnit dvoudenní soutěž. 28. 9. - 29. 9. 2024 je plánováno školení vedoucích v obci Mokrosuky. 12. 

10. 2024 se uskuteční ZHVB v Červeném Poříčí. Dále pořádáme 15. 6. 2024 krajské kolo dorostu. Závěrem 

promluvil o malém počtu zájemců na pořádání soutěží, především Plamene.  

 

Náměstek starosty OSH a vedoucí ORR p. Josef Noha promluvil o podmínkách okresních a vyřazovacích 

soutěží – 4 členy do základního týmu na útok z jednoho sboru. Do štafety minimálně 2 členové ze svého 

sboru. Stejné podmínky platí i pro sport. Zatím se netýká PHL, má vlastní pravidla. Termíny soutěží jsou 

uvedeny ve Zpravodaji č. 1/2024. Proběhla schůzka s pořadateli PHL, jeden pořádající pro letošek 

pozastavil činnost – bude 11 míst, ale 12 soutěží. 2 soutěže v Lubech – sport i klasika. Již byli nominováni 

rozhodčí na začátku března, bylo provedeno organizační zabezpečení. Již je zprovozněna nová časomíra a 

testuje se.  

 

Vedoucí AZH p. Václav Drha se omluvil a zastoupil jej starosta OSH p. Jaroslav Šimáček, který poděkoval 

za činnost pana Václava Drhy. Plánují společný zájezd 22. 8. 2024 – město Přibyslav – prohlídka je zajištěna 

včetně oběda. Činnost Aktivu je velice záslužná. Po jejich společném zasedání byla nabídka na prohlídku 

Katakomb, která bude využita. Místostarosta města Klatovy Ing. Václav Chroust bude sám provádět. 

Poděkoval za podporu AZH městem Klatovy.  

 

Vedoucí OKRR p. Václav Lašek pozdravil všechny přítomné. Rada se schází pravidelně dle plánu práce. 

Rada na podzimním společném zasedání předložila ke schválení rozpočet. Promluvil o proběhlé inventuře 

majetku, která neměla žádný problém. Konečný výsledek hospodaření dopadl velice dobře. Členové se 

účastnili VH. Aktivně se zapojili do přípravy 22. plesu OSH. Každý měsíc je prováděna kontrola dokladů, 

pokladny a stavu na účtu. Příjmy a výdaje jsou dle schváleného plánu. Poděkoval všem aktivním členům 

OKRR a popřál krásné velikonoční svátky.  

 

Dále vedoucí OKRR p. Václav Lašek promluvil o hospodaření OSH za rok 2023 – dotace MŠMT – NSA 

– MV – Město Klatovy – 240 950 Kč – ½ jde na děti a zbytek na provoz OSH. PK – dotace – zvýšená – 

798 tisíc Kč (286 tisíc navýšení oproti předchozímu roku).  610 770 Kč šlo do SDH ve formě překážek – 

170 tisíc Kč na provoz OSH. Byla doplacena poslední splátka 20 tisíc Kč od pí. Vídršperkové, vše je již 

zaplaceno. V roce 2023 byly plánované příjmy 1 769 850 Kč – výdaje 1 533 250 Kč, hospodaření bylo 

plánované, že skončí s  přebytkem 236 600 Kč. Nakonec byly příjmy 1 760 850 Kč a skutečné výdaje 1 454 

452 Kč. Oproti plánu skončilo hospodaření OSH v roce 2023 s přebytek 306 398 Kč. Hospodaření OSH za 

rok 2023 s přebytkem bylo schváleno. 

 

Se Zpravodajem č. 1/2024 seznámil starosta OSH p. Jaroslav Šimáček. Zpravodaj č. 1/2024 je umístěn na 

webových stránkách OSH. Vše co je vloženo v taškách, které byly předány při prezenci, je nutné předat do 

sborů a okrsků. Apeloval na důležitost předávání dokumentů a veškerých materiálů. Promluvil o veškerých 

předávaných materiálech. 

 

Dále starosta OSH p. Jaroslav Šimáček navázal na zprávy OR, všechny pracují dle schválených plánů práce. 

Poděkoval městu Kašperské hory za podporu a za pomoc s organizací zimního setkání mladých hasičů. 

ORR má vše připraveno a zajištěno, soutěží bude hodně, jsou všechny datumově uvedeny ve Zpravodaji č.  



1/2024. Poděkoval všem organizátorům soutěží. V PHL jsme se již dostali  50 na 50 sport a klasika. Byl by 

rád, kdyby bylo více družstev než v předcházejících letech.  

 

Následovalo představení Zpravodaje č. 1/2024 – kontakty, pracovní doba kanceláře. Podávání žádostí na 

vyznamenání – upozornil na některé problémy a chyby. Důležité je se držet daných instrukcí. Promluvil i 

o okresním plese, ve Zpravodaji č. 1/2024 je uveden výtěžek cca 58 tisíc Kč, což není úplně špatná částka 

a bude se s ní dále hospodařit dle plánu. Dále je uveden i schválený rozpočet. Promluvil i o dokumentu 

„Hlášení o činnosti v jednotlivých sborech“, jehož odevzdání nebylo úplně 100 % splněno, muselo být na 

některé sbory apelováno. Výběr členských příspěvků, letos někteří s malým popostrčením, ale je vybráno 

100 %, poděkoval za to a je rád. Upozornil i na rozpis soutěží. 12. 4. 2024 se uskuteční v Lubech školení 

rozhodčích v požárním sportu.  Ve Zpravodaji č. 1/2024 je uveden od HZS PLK ÚO Klatovy i Přehled 

událostí v okrese Klatovy v období 2022 vs. 2023 a pojednání HVP, a.s.. 

 

Dále starosta OSH p. Jaroslav Šimáček promluvil o probíhajícím trenérském kurzu na okrese Klatovy. 

V sobotu byla část účastníků v Soběšicích, následuje trenérský kurz v Domažlicích. Oslavy ve sborech – 

poprosil o předání pozvánek co nejdříve, aby mohlo OSH adekvátně reagovat. Poprosil o zaslání nějakého 

itineráře plánovaných oslav. Pokusí se zajistit funkcionáře za OSH na oslavách. Práce kanceláře je dobrá, 

poděkoval oběma pracovnicím  a neumí si kancelář bez jejich práce představit. Dále poděkoval městu 

Sušice za pomoc a podporu akcí, které děláme. Vyzdvihl i podporu pana Jana Látky. Ples proběhne příští 

rok v Horažďovicích. Poprosil o součinnost domácího SDH. Informace ohledně pohárů a příspěvků 2000 

Kč na okrsek je uvedena ve Zpravodaji č. 1/2024. Upozornil na slevu 25% od firmy Sabe, s.r.o. a výhodné 

nabídky firem TOI TOI a Vinařství Šoustek. Popřál všem hodně zdaru a úspěšných akcí.  

 

Náměstek starosty OSH a vedoucí ORR p. Josef Noha promluvil o tom, že na soutěže můžou jen ti, kteří 

mají platný průkaz a fotografii ze současnosti, aby byl závodník snadno identifikovatelný.  

 

Diskusním příspěvkem poděkoval krajský zastupitel Jan Látka starostovy OSH. Za ANO je nominován na 

kandidaturu do senátních voleb. Promluvil o svém rozhodnutí kandidovat. Je si vědom, že bez podpory 

hasičů se mu toto nemůže podařit. Poprosil o podporu své kandidatury a pozval k volbám.  

 

Pan Jedlička vznesl dotaz na školení rozhodčích na klasiku, který není nikde v plánu práce. Na toto  

odpověděl náměstek starosty OSH a vedoucí ORR p. Josef Noha, s tím, že letos je jen školení na sport a 

klasika bude příští rok.  

 

Vedoucí OROO p. Albert Jíra promluvil o setkání AZH na zámku Kozel, které se velice vydařilo. Letos 

setkání organizuje okres Rokycany, předpokládá se návštěva ve Strašicích v bývalém vojenském prostoru 

a návštěva bývalého utajovaného pracoviště. Ve čtvrtek bude porada vedoucích AZH PK – pozván je i za 

Karlovarský kraj vedoucí a bude naplánováno společné setkání. Příští rok bude setkání v Karlovarském 

kraji. Snad se budou moci všichni zúčastnit. Poděkoval za spolupráci 

 

Pan Pavel Bača upozornil na chybu ve Zpravodaji č. 1/2024  v kontaktní osobě pořadatele jednoho kola 

PHL SDH Strážov. Upozornil na 2 soutěže v Lubech – sport i klasika tam bude v jeden den.  

 

Pan Pangerl za SDH Strážov vznesl dotaz ohledně nejasností s tombolou na okresním hasičském plese. 

Otázal se, zda jsou informace pravdivé. Na to reagoval starosta OSH p. Jaroslav Šimáček, předně uvedl, že 

nebyla tombola rozkradena, jen na začátku byly asi 2 chyby při vydávání cen, ale vzhledem k tomu, že byly 

náhradní ceny, nenastal žádný vážný problém.  

 

Poslední diskusní příspěvek uvedl p. František Dlesk – trenérské zkoušky, které proběhly v loňském roce, 

byly zatím jen teoretické a vždy následují praktické části. Trenérské zkoušky budou vyžadovány asi 

v každém sboru. Další praktické školení proběhlo, byl přítomen lektor, praktické školení bylo naplánované 

pro okresy Klatovy, Strakonice, Prachatice, Český Krumlov. KSH plánuje v Domažlicích. Hodnotil školení 

velice pozitivně a promluvil i o samotném lektorovi, který byl velice fundovaný. Zpětné vazby byly velice 

dobré a bylo děkováno.  



 

 

Bylo přečteno usnesení, nikdo z přítomných ho nechtěl doplnit. Proběhlo hlasování a usnesení bylo 29 

hlasy schváleno. 

 

Závěrem poděkoval náměstek starosty OSH a vedoucí ORR p. Josef Noha za jednání. Jednání ukončil 

starosta OSH p. Jaroslav Šimáček, který všem poděkoval za veškerou práci a účasti na jednáních.  

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

 

 

 

 

……………………………..……...     ………….……………………... 

Stanislav Král              Milan Klečka 

 

 

Zapsala: Ing. Ivana Trusková        V Klatovech 26. 3. 2024 

 

 

 


